

개천절 National foundation day

활동 내용

학습 목표

한국의 개천절의 의미와 의의를 이해하고 설명할 수 있다.

단군신화의 의의 및 나라의 건국이념을 이해할 수 있다.

단군신화를 통해서 개천절의 진정한 의미를 알고 설명할 수 있다.

한국의 개천절의 의미와 의의를 이해하고 설명할 수 있다.

한반도의 건국사를 시대별로 학습하고 이해할 수 있다.

나라별 건국 신화와의 비교를 통해 상호문화적 관점으로 개천절의 의미를 이해할 수 있다.

한국의 개천절의 의미와 의의를 이해하고 설명할 수 있다.

한국의 대표 상징인 태극기의 의미를 이해할 수 있다.

나라별 국기를 알고 그것이 상징하는 바를 이해할 수 있다.

Learning contents

Learning Objectives

Korea's founding principle of a nation: National Foundation Day

Can understand and explain the meaning and significance of the National Foundation Day in Korea.

Founding History of Korea: Interesting founding story

Can understand the significance of the Dangun myth and the founding principle of a nation.

Flag of Korea: Meaning of the flag

Can understand and explain the true meaning of the National Foundation Day through the myth of Dangun.

Can understand and explain the meaning and significance of the National Foundation Day in Korea.

Can learn and understand the history of the founding of the Korean Peninsula by era.

Through comparison with the national myths of each country, it is possible to understand the meaning of the National Foundation Day from a cross-cultural perspective.

Can understand and explain the meaning and significance of the National Foundation Day in Korea.

Can understand the meaning of Taegeukgi, the representative symbol of Korea.



개천절 National foundation day

学習内容

韓国の建国理念：開天節

韓国の開天節の意味と意義を理解し、説明できる。

檀君神話の意義および國の建国理念を理解することができる。

檀君神話を通じて開天節の眞の意味を知り、説明することができる。

韓国の建国史：面白い建国の物語

韓国の開天節の意味と意義を理解し、説明できる。

韓半島の建国史を時代別に学習し、理解できる。

国別の建国神話との比較を通じて、相互文化的観点で開天節の意味を理解することができる。

韓国の国旗：国旗の意味

韓国の開天節の意味と意義を理解し、説明できる。

韓国を代表する象徴である太極旗の意味が理解できる。

国別の国旗を知っており、それが象徴するものが理解できる。

Содержание обучения

Цели обучения

- Умение понять и объяснить значение и смысл корейского Дня основания государства.
- Понимание и смысл фара Тангун и идеологии Дня основания государства
- Умение понять и объяснить истинное значение слова «кэхонджол» через смысл фара Тангун

Умение понять и объяснить значение и смысл «кэхонджоля» - Дня основания Кореи.

История основания Кореи: интересная история основания страны

Понимание истории основания Корейского полуострова по эпохам.

Понимание «кэхонджоля» с межкультурной точки зрения путем сравнения национальных мифов других стран.

Флаг Кореи: значение флага

Умение понять и объяснить значение и смысл Дня основания государства в Корее.

Понимание значения «тхэгыкки», характерного символа Кореи.

Понимание флага как яркой страны и ее символики.